



## Møte SST

### Saksliste SST 7-2024

Sted: Teams

Tid: Onsdag 18. september, kl. 19.00 – 21.00

Innkalt: Leder, Tor Egil Roheim  
Nestleder, Rolf Inge Ambjørnsen  
Økonomiansvarlig, Karin Margrethe Dons Ranhoff  
Styremedlem, Asbjørn Gausdal  
Styremedlem Line Handgård  
Likepersonsleder Ian Melsom  
FFMu Mariell Olsen  
Vara Sivert Haaland  
Vara Elin Nilsen

Fravær:

SST SAK 2024/	Sak	Ansvarlig/ Frist
38	<p><b>Fordeling likepersonsmidler</b></p> <p>Ian Melsom legger frem forslag fra LPU.  Forslag: Sentralstyret godkjenner innstilling fra LPU.</p> <p><b>Vedtak: LPUs innstilling vedtatt mot 1 stemme</b></p>	
39	<p><b>Utpeke medlemmer – Redaksjonskomitéen</b></p> <p>Forslag: Høre om eksisterende medlemmer ønsker å fortsette  Trenger en ny person</p> <p><b>Vedtak: SST vedtar forslaget og spør eksisterende komite.</b></p>	
40	<p><b>Utpeke medlemmer – Likepersonsutvalget</b></p> <p>Forslag: Høre om eksisterende medlemmer ønsker å fortsette</p> <p><b>Vedtak: SST vedtar at eksisterende medlemmer fortsetter.</b></p>	
41	<p><b>Utpeke medlemmer – Aktive uker</b></p> <p>AUV – Komité bestemt i fjor.</p> <p>AUU – FFMU utpekt Serenne Vikebø og Sigurd Lind Hjemly,  Andreas Lunde og Seraj Mohammad  Foreslåes vedtatt</p> <p><b>Vedtak: SST vedtar at AUU-komité godkjennes</b></p> <p><b>Tilleggskommenter:</b> <i>LPU ønsker at komitéen stiller med likepersoner og rapporterer aktiviteter. Tor Egil sender oppfordring om at de bør bli likepersoner (registrere i portal).</i></p> <p>AUF – Sven Olav Frogner leder for årets arrangement. Valgt tidligere. Krever ny komité neste år.</p>	18.09.2024
42	<p><b>Bemanning – kontoret</b></p> <p>En sykemeldt</p> <p>Undersøke om midlertidig ansatt kan steppe inn – tilby fast stilling.  Få oversikt over kontorets arbeidsoppgaver – Har vi tilstrekkelig bemanning? Behov for administratorkompetanse for Office365</p> <p><b>Vedtak: Styreleder gjennomfører medarbeidersamtaler med de ansatte for å kartlegge arbeidssituasjonen.</b></p>	

43	<p><b>Nye kontorer - Infopunkt</b></p> <p>Undersøke behov for nye kontorer. Må vi flytte? Kontoret er bedt om å sette om en kravspec til nye kontoret. <i>Styret har diskutert fremdrift i saken.</i></p>	
44	<p><b>Forslag til nytt prinsippprogram</b></p> <p>Arbeidsgruppa har avsluttet arbeidet med forslag til nytt prinsippprogram. Sendes til SST for kommentar (Se Vedlegg)</p> <p><b>Vedtak: SST vedtar at utkast kan sendes på høring til lokallagene som underlag for diskusjon på lokalagssamling 13.11.2024</b></p> <p><b>I oversendelsemail til lokallag:</b></p> <p>Målet med nytt prinsippprogram har vært å korte ned til hovedprinsipper og gjøre den mer lesbar og langvarig.</p>	
45	<p><b>Lokallagssamling</b></p> <p><b>Forslag:</b></p> <p>Her er et forslag til program for samlingen. Om AU synes det er greit så lager jeg en innkalling til lokallagene som SST kan ta stilling til før vi sender ut:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Prinsippprogram 2025-2030 <ul style="list-style-type: none"> <li>o Gjennomgang</li> <li>o Tilbakemeldinger</li> </ul> </li> <li>- Handlingsplan 2025-2027 <ul style="list-style-type: none"> <li>o Innspill/Forslag</li> </ul> </li> <li>- Tilbakemeldinger fra lokallag <ul style="list-style-type: none"> <li>o Hva er bra?</li> <li>o Hva kan bli bedre?</li> <li>o Eventuelt/Ordet frit</li> </ul> </li> </ul> <p><b>Vedtak: Nestleder inviterer til lokallagssamling så fort som mulig.</b></p>	
46	<p><b>Mandat styreleder – Diskusjonspunkt</b></p> <p>Styreleder forfatter en form for beskrivelse av oppgaver som må løses på kort varsel. Saken ble diskutert.</p>	

47	<p><b>Reduserte tilskudd fra Funkis og økonomisk situasjon fremover</b></p> <p>Vi har fått invitasjon til morgenmøte 26 september 0830-0900 for å orientere om hvordan reduserte tilskudd vil påvirke din organisasjon. Invitasjon gikk til styreleder, økonomisansvarlig og likepersonsleder.</p> <p>Likepersonsleder har meldt seg på.</p>	Infopunkt
----	--	-----------

<b>Oppfølgingssaker</b>		
32	<p><b>Oppfølging vedtak Landsmøte vedr. bærekraftig nettverksbygging</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Helse-/interessepolitisk arbeidsgruppe Forslag: Asbjørn leder gruppe (med assistanse) <b>Vedtak: SST godkjenner Asbjørn som leder av ny gruppe.</b></li> <li>2. Nye medisiner/behandlingsmetoder? (ny gruppe for interesserte medlemmer)</li> <li>3. Sjeldne nevrologiske tilstander – Felles gruppe</li> <li>4. Flere forslag?</li> </ol> <p>Det kalles inn til eget arbeidsmøte for å avklare hvordan dette organiseres. <b>Vedtak: SST vedtar at Line og Rolf lager et forslag til organisering.</b></p>	<p>Frist for utkast Man 7. oktober</p>
	<p><b>Tidshjul</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. SST møter 3. onsdag hver måned</li> <li>2. AU-møte mandagen uka før</li> </ol>	Infopunkt

Møtet avsluttet 20.55

Tor Egil Roheim  
Oslo, 18.09.2024